

To: Core Operations - SAMS, G.P.O Box no. 3463, Hong Kong

Citi附屬卡持卡人資料更新表格 CITI SUPPLEMENTARY CARDHOLDER INFORMATION UPDATE FORM

請以英文正階填寫,在適當方格內加上「✓」號並簽署。

Please complete ALL details, tick and sign where appropriate.

					_							
基本卡持卡人資料 PRINCIPAL CARDHOLDER DETAILS												
基本	基本卡持卡人姓名 Name of Principal Cardholder:											
基本	基本卡號碼 Principal Card No.:											
附屬卡持卡人資料 SUPPLEMENTARY CARDHOLDER DETAILS												
	引卡號碼 Supplementary Card No.:				_							
Title	Title: 先生 Mr/ 小姐 Miss/ 太太 Mrs/ 女士 Ms											
香港	香港身份證/護照上之姓名 Name shown on HKID Card/Passport:											
香港	乔港身份證 HKID Card No.:											
(5	只適用於非香港永久居民 Only applicable to non HK permanent resident)											
	他身份証明號碼 her Identity Document No.:		簽發國家 Country o	of Issuance:								
encl	請附上香港身份證/護照副本。如持卡人並非持有香港永久居民身份證,請遞交香港身份證及附有持卡人姓名、護照號碼及國籍之護照副本。Please enclose a copy of the HKID Card/ Passport. For cardholder who is not holder of a permanent HKID Card, please provide copies of the HKID Card and passport showing the name, passport number and nationality of the cardholder.											
出生	E日期 Date of birth (mm/dd/yyyy):											
國籍	₹ Nationality:											
電子	郵件地址 Email address:											
電記	號碼 Primary Contact No.:											
現居住址 Residential Address (if applicable): (如附屬卡持卡人之現居住址或永久住址與基本卡持卡人/會員不同,請提供在最近3個月內附有附屬卡持卡人姓名之現居住址或永久住址證明。Only applicable if the residential address or permanent residential address of Supplementary Cardholder is different from that of the Principal Cardholder, please provide the residential address or permanent residential address proof issued in the recent 3 months with the name of Supplementary Cardholder shown on it.)												
重罗	政治及公職人物宣言 SENIOR PUBLI											
	本人或本人之直系親屬為重要政治及公職人物(現在/曾經任職於本地或海外政府機構,包括司法機構/軍隊/領事館等)。I or my immediate family member currently hold/have held a position as a senior public figure (individual who is working/has worked in any local or foreign government including judiciary/armed forces/embassies etc.).											
	姓	名		國家								
	Last Name:	First Name:		The Country of Government:								
	部門	職位		與客戶之關係(如適用)								
	Department:	Position:		Relationship with customer (if applicable):								
	本人或本人之直系親屬並非重要政治。 I or my immediate family member curr		held any position as a s	senior public figure.								

與花旗銀行董事或僱員之關係 (如適用)

RELATIONSHIP WITH CITIBANK DIRECTORS OR EMPLOYEES (If applicable)

本人/吾等為花旗銀行(香港)有限公司的董事/僱員的親屬/配偶,本人/吾等謹此附上有關人士之姓名及所屬部門。

I am a/We are relative/spouse of a Director or Employee of Citibank (Hong Kong) Limited, I/we hereby provide the Name and Department of that Director or Employee as below:

董事/僱員姓名 部門 Name of Director/Employee: Department:

客戶聲明 CUSTOMER DECLARATION

本人/吾等證明本表格內所提供之資料全屬真確及詳盡,並明白花旗銀行只會於成功核對本人/吾等身份後更新個人資料(如適用)。資料經核實並更新之後,本行將以我提供的資料作日後聯絡及通知我有關本行產品和服務,包括但不限於選擇收取電子月結單及其他宣傳/推廣資訊。如以上資料日後有任何更改,本人/吾等均會立即通知花旗銀行。本人/吾等同意授權花旗銀行向任何有關方面核實上述填報之資料或與有關方面交換資料。

I/WE warrant that all the information provided in this form is correct and complete. I/WE understand that Citibank will only update any change to my existing records (if applicable) after successful identity verification. I/We will update Citibank immediately on any subsequent changes to the above information. I/We authorize Citibank to verify the information provided in respect of this form from and/or exchange it with any source.

基本卡持卡人簽署 Signature of Principal Cardholder	日期 Date (mm/dd/yyyy)
附屬卡持卡人簽署 Signature of Supplementary Cardholder	 日期 Date (mm/dd/yyyy)

文件遞交方法 Document Submission Channels

或

OR

請通過以下任何一種方式將填妥的表格和證明文件提交給我們

Please submit the completed form and supporting documents to us via any of the following methods:



郵寄至 Mail to

Core Operations - SAMS,香港中央郵政信箱3463號 Core Operations - SAMS, G.P.O. Box 3463, Hong Kong



網上途徑 Online Channels

透過電腦、平板電腦或流動裝置上載至
citibank.com.hk/card-form →
附屬卡更新戶口相關文件 → 按此上載表格
Via computer, tablet or mobile device by uploading at
citibank.com.hk/card-form →
Supplementary Card Maintenance Supporting Documents →

Submit Form Here

For Bank Use Only		Processing Branch Code		Customer No.		
() In person, ID verified	() Mail in	() Messenger	S.V. by: (S.V. signature on the card back):		System Input by:	
Case Ref.:			1			